

CONSULATE GENERAL OF INDIA

JEDDAH

Hiring of Buildings in Makkah for Accommodating Indian Pilgrims for Haj-1443 H

Applications are invited from the rightful legal title holders of residential buildings in Makkah including Landlords, Lessors, Registered Licensed Rental Groups, Muttawiffin, etc., who are willing to rent their buildings located in Azizia to Indian Haj Pilgrims' Office for accommodation of Haj pilgrims of Haj 1443 H/2022. The applications are to submitted online through the link ([click here](#)).

After successful online submission, original documents (such as Tasreeh) with a copy of the same may then be submitted at the below mentioned office address from **1st April 2022** on working days from 09:00 to 17:00 hrs at: Consulate General of India, Tahlia Street, Behind NCB, Telephone Number 012-6649379.

استتجار العمائر بمكة المكرمة لسكن الحجاج الهنود لحج 1443هـ

يرجى من كافة حاملي الصكوك الشرعية للمباني السكنية بمكة المكرمة بمن فيهم ملاك العمائر والمؤجرون ومجموعات الايجار المرخصة والمسجلة والمطوفون وغيرهم الذين يرغبون في ايجار عمائرهم الواقعة في العزيزية لمكتب شؤون حجاج الهند وذلك لإسكان الحجاج لموسم حج 1443هـ (2022) تقديم عروضهم الكترونيا من خلال الرابط الموجود في موقع القنصلية (<http://cgijeddah.org/LoginTashree.aspx>) (Haj News)

وبعد تقديم الطلبات على الإنترنت بنجاح يتم تقديم الوثائق الأصلية (مثل التصريح) مع صورة منها في عنوان المكتب المذكور أدناه من **01 ابريل 2022** خلال أيام الدوام من الساعة الـ 0900 صباحا إلى 1700 مساء في: القنصلية العامة للهند، شارع التحلية، خلف البنك الأهلي السعودي، هاتف: 012-6649379